
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 27
Týneček

Č. 7 / 2024 11. 07. 2024 / 17:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Kubíček Radek, Bc. MBA, DiS., Michalíková Alena, Mgr., Malina František, Ing., Letochová
Marie, Hlobilová Renata, Kynclová Jaroslava, Ambrožová Jana

Hosté: Zástupci TJ Sokol Týneček 
Jiří Jordán - předseda KS Olomouc - Týneček 
Marek Linhart - zástupce Městské Policie Olomouc Z celkového počtu 7 členů se zúčastnilo 7, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Schválení programu schůze
 1. Zahájení
2. Vystoupení zástupců MPO, PČR
3. Vystoupení hostů
4. Kontrola stávajících požadavků a minulých zápisů
5. Projednávané záležitosti
6. Vyjádření komise k žádostem odborů.
7. Nové požadavky  
8. Obecné informace

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Černé skládky v MČ Olomouc - Týneček
KMČ se opakovaně zabývá tématem dopravní bezpečnosti, kde se porušuje povolená rychlost určená pro
pozemní komunikaci a to převážně v dopravním omezení 30 u školky MŠ Týneček a pak při vjezdu do ulice
Nohejlova, Bohuslava Martinů. Žádáme tak zařazení míst s pravidelným měřením rychlosti na ulici Bohuslava
Martinů oběma směry z Olomouce do obce Hlušovice a zpět, Blodkovo náměstí u MŠ Týneček, Šternberská.
Jelikož se jedná o vytipovaná extremovaná místa, kde je velký pohyb osob, budeme ve spolupráci s Městskou
Policii Olomouc a Dopravním inspektorátem PČR hledat řešení pro zlepšení dopravní bezpečnosti v rizikových a
vytipovaných úsecích. 

2.2 Upozornění pro občany - sběr psích exkrementů
Městská Policie Olomouc upozorňuje na podněty ze strany občanů, kdy existuje vyhláška na území
městaOlomouce k volného pohybu psů a pak také povinnost si uklízet po psech psí výkaly. Pokud pes vykoná
potřebu na chodníků nebo na soukromém pozemku, je povinnosti majitele, takové výkaly uklidit. V případě
nahlášení podnětů ze strany MPO Olomouc se jedná o přestupek se zahájením správního řízení pro dotyčného.
KMČ zároveň požádá SMOL o pravidelnou kontrolu a doplňování sáčků ve všech lokalitách v Týnečku.

3 Vystoupení hostů

3.1 Projednáváné podněty, žádostí a stížnosti občanů
1.
Občané žádají, aby byla řešena nedostatečná kapacita nádob na třídění odpad,v ulici Ševčíkova, Šternberská,
kdy dle zjištěných a dostupných informací využívají tyto nádoby občané s trvalým pobytem v obci Hlušovice a to
i osoby, které mají v registru podnikatelských subjektů i odpadové hospodářství. Budeme řesit ve spolupráci se
zástupci obce Hlušovice, Městskou Policii a PČR. 
2. Úklid hřiště a údržba zeleně na hřišti TJ Sokol Týneček 
3.  Bezdomovectví na autobusové zástávce na ulici Šternberská
4.  Údržba zeleně na soukromých pozemcích v Týnečku 



4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Zařazení pravidelné seče trávy do plánu TSMO o pozemek v katastru 88/1 - Předáno

Starší požadavky

Zápis č. 2/2024 ze dne 01. 02. 2024: Zařazení míst pro měření rychlosti v Týnečku - V realizaci
Zápis č. 4/2024 ze dne 04. 04. 2024: Pravidelný svoz odpadků - TETRA PAK - Předáno
Zápis č. 5/2024 ze dne 16. 05. 2024: Údržba zeleně a sečení trávy na ulici Bohuslava Martinů - Předáno k
doplnění 
Zápis č. 5/2024 ze dne 16. 05. 2024: 2. Doplnění sáčku na psí exkrementy - Před uzavřením

5 Projednávané záležitosti

5.1 Vyhodnocení spolupráce s TJ Sokol Týneček
Na základě žádosti ze strany TJ Sokol Týneček se na schůzi KMČ dostavili zástupci TJ Sokol Týneček,
zámeřem bylo vyhodnocení spolupráce za uplynulé období a další náměty na spolupráci. Po vyslechnutí
zástupců TJ Sokola Týneček bylo konstatováno následující ze strany KMČ. 
1. Dotační tituly z rozpočtu KMČ, na pořádání akcí, kde by finanční prostředky mohly být přerozděleny na
pořádání akcí pro TJ Sokol Týneček ze zvláštní kapitoly byly zrušeny již v minulých letech, za vedení KMČ v
roce 2014-2022, toto bylo možné, finanční prostředky ze zvláštní kapitoly tak nejsou možné. KMČ finančně
podporuje pořádání akcí ve spolupráci s TJ Sokol Týneček ze svého rozpočtu. Zároven bylo připomenuto, že TJ
Sokol Týneček nevyužívá dotační podpory ze strany Města Olomouce, Olomouckého kraje a Národní sportovní
agentury pro celoroční činnost TJ Sokol Týneček a pořádání akcí. 
2.  Společné pořádání akcí - Zástupci KMČ své stanovisko dlouhodobě nemění, jsou otevřeni spolupráci a výtají
jakoukoliv aktivitu, která zajistí sportovní kroužky pro děti a dospělé v Týnečku a jednotlivé akce za účelem
společného setkání občanů. 
3. Požadavek ze strany KMČ - pravidelné prohlídky na hřišti TJ Sokol Týneček a odklizení rozbitého skla,
nebezpečných předmětů ( plynové bomby atd), zajištění pravidelného svozu odpadů, údržba zeleně kolem
herních prvků a prostranství hřiště TJ Sokol Týneček komunikace s odborem Sportu SMOL ke stavu a údržby
herních prvků dle smluvního vztahu uzavřeného mezi SMOL a TJ Sokol Týneček. 
4. V případě společného pořádání akcí ve spolupráci s KMČ, bude propagace a distribuce pozvánek na akce
zajištěna formou tištěných pozvánek, propagace na webu KMČ a jejich sociálních sítí, ze strany KMČ, aby byly
splněny požadavky kladené ze strany SMOL včetně požadavků na publicitu. 

5.2 Zahájení jednání se zástupci SMOL, Olomouckého kraje ve věci řešení rekonstrukce
autobusové zastávky a dopravy v Týnečku
Na základě požadavků KMČ byla zahájená jednání se zástupci oddělení ODUR SMOL a odboru dopravy
Olomouckého kraje, KIDSOK, DPMO, kde bude zřízená pracovní skupina, kde za KMČ byly nominování
členové ve složení Mgr. Michalíková, Ing. Malina a předseda Bc. Kubíček. Účelem naší aktivity je hledání
komplexního řešení nejen rekonstrukce autobusové zastávky, ale také  přiléhlého prostranství, kdy byl
vypracovaný projekt v roce 2018, ale společné řešení tehdy nebylo nalezeno ve shodě všech zaintersovaných
subjektů. 

5.3 Zapojení do ankety k využívání knihovny v Týnečku
Na základě požadavků ze strany SMOL byl projednán a vyplněný dotazník k fungování Městské knihovny
Olomouc v Týnečku. 

5.4 Údržba zeleně ze strany TSMO a jiných úklidových prací v Týnečku
KMČ dlouhodobě upozorňuje TSMO na některé městské pozemky, které nejsou zahrnuté do pravidelné seče a
nebo tato seč neprobíhá. Požadavky na úklid spadených větví po bourče a poryvu větru byly již odstraněny  na
základě nahlášení KMČ, včetně ořezu keřů u Kapličky, které jsme řešili v rámci dopravní bezpečnosti. KMČ
nabádá občany, aby hlásili závady přes aplikaci, aby případné odstranění škod nebo černých skládek byly
řešeny co nejdříve. 

5.5 Údržba zeleně soukromých pozemků v Týnečku
KMČ reflektuje navýšení stížností na údržbu zeleně ze strany občanů, kdy vlastníci soukromých pozemků , si
neplní povinnosti dané zákonem a vyhláškou, bude řešeno se zástupci SMOL, aby byla zajištěna náprava v
brzké době. Jde převážně o ulici Chaloupky, průchozí ulici z Bohuslava Martinů do ulice Merettova, a na ulici
Šternberská. 

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl



7 Nové požadavky

1 Prořez stromů na ulici Nohejlova

Prořez habrů na ulici Nohejlova- kdy větve zasahují do vozovky na ulci Nohejlova. 

2 2. Přemístění lavičky na ulici Šternberská

Lavička již přerůstá rákosem v plné výši, prosíme o přesunutí lavičky k autobusové zastávce, kde je prostor,
urgováno od dubna 2024. 

3 3. Výměna odpadních nádob na kovy a tetrapak

Z důvodu nedostatečného prostoru pro umístění odpadních nádob, žádáme o výměnu kontejneru na kovy, kde
je nádoba ve tvaru "zvon" na nový typ odpadní nádoby na kovy. Zároveň žádáme o nový typ odpadní nádoby na
tetrapak, která je děravá na ulici Ševčíkova. 

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 7 / 2024

Datum schválení zápisu: 16. 07. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Kubíček Radek, Bc. MBA, DiS.

Zapsal/a:
Kubíček Radek, Bc. MBA, DiS.

Ověřil/a:
Michalíková Alena, Mgr.


